
Kommunestyre / ordfører. 

 

Spørsmål til spørjetimen 15. juni 2017 

 

Spørsmål 1.  

Kor langt i prosessen er den nye kommunedelsplanen for Bøvågen kommen. Ihht vedtatt 

framdriftsplan skulle den ha vert på 1. gongsbehandling av planforslag på høyring,                       

samt Høyring/offentlig ettersyn våren 2017. 

Og har omlegging fra områdeplan til kommunedelsplan medført, eller vil det medføre større 

kostnader enn kva dei arkologiske utgravingane var budsjettert med? 

Spørsmål 2.  

Vil det at den nye kommunedelsplanen ikkje er ferdig medføre problemer for utbygging av 

den nye barnehagen på Bø?  Ut i fra det eg kan sjå på braPlan så er det reguleringsplanen fra 

1994 som er gjeldande og der er store delar av området avsett til bustad, og den seier lite 

om infrastrukturen i området. 

Spørsmål 3.  

Vedr asfaltering av byggefelt på Manger.  

Eg har blitt kontakt av busjettjarar i Presmarka byggefeltet på Manger som fortel at 

kommunen har godkjent å lage fartsdumper i Presmarkveien gjennom byggefeltet.  

Medfører det riktighet at dette er kommunen sit t ansvar?  

For under asfalteringsarbeidet, så blei ein av kommunen sine oppfølgarar på asfaltering 

spurt om kvifor ein ikkje lagde fartsdumper no mens dei var og la ny asfalt.Vedkommande 

fekk til svar at det vart ikkje laga fartsdumper, fordi det var busettjarane sjølv som kjørte fort 

i feltet.  (Kanskje det er grunnen til at dei vil ha fartsdumper....., og når det er sagt, så kan ein 

og kommentere at trafikken som går til Vollyballbana, Nesvatnet og til kommunale bustader 

også går igjennom det same feltet). 
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